

Level: Five

Subject: Islamic Education

Due date: 16/11/2025



المستوى: الخامس

المادة: التربية الإسلامية

تاريخ التسليم: ٢٠٢٥/١١/١٦

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

التمرين الأول: مراجعة موضوع المدن المقدسة (الروضة الشريفة و القدس) على الصفحات ١٣٧-١٣٨ من كتاب التربية الإسلامية-٤ ثم أجبوا عن الأسئلة أدناه. يمكنكم كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.

Exercise1: Revise the subject The Holy City of Makkah and The holy city of Al-Madinah Al-Munawwara on P.135-136 on Islamic Book 4 then answer the following questions. Write in your homework book only the answers.

1. What is Al-Buraq?
2. What is the Rawdah
3. Who took Prophet Muhammad (PBUH) riding on Al-Buraq

التمرين الثاني: أكتبوا الحديث الشريف عن الروضة الشريفة ثلاث مرات في دفتر الواجب البيتي:

Exercise2: Write the Hadeeth about Al-Rawdah Ashareefah **THREE TIMES** in your homework book:

- 1-.....
- 2-
- 3-

التمرين الثالث: إملأوا الفراغات التالية بكتابة الكلمات الصحيحة في دفتر الواجب البيتي.

Exercise 3: Fill in the blanks by writing the correct answer in your homework book.

1. The Holy mosque in Al-Quds is called.....
2. The angel who took the Prophet (PBUH) on the night journey was called.....
3. The minbar is the place where the Prophet used to
4. The Prophet led all the in prayer at Al-Masjid Al-Aqsa